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MARIN ŽIVKOVIĆ:  

- Dobar dan svima!  

Poštovani predsjedniče, poštovana zamjenice, poštovani kolegice i kolege, ja imam 

pitanje vezano za stipendije.  

Naime, kao što znate novim odlukama smo zapravo povećali i opseg stipendija i 

ukupni iznos stipendija i dogodilo se to da stvarno pokušavamo tim odlukama doprinijeti 

tome da što veći broj mladih ljudi ima pravo na obrazovanje, da njega iskorištavaju i da mogu 

napredovati, kako u društvu tako i osobno.  

Imamo pet kategorija stipendija; za osobe s invaliditetom, za osobe slabijeg 

socioekonomskog statusa, za osobe romske nacionalnosti, za deficitarna zanimanja ali i 

stipendije za izvrsnost. Kako su se već natječaji za stipendije većinom proveli dobivam sve 

češće i češće pitanja kada će zapravo sredstva biti isplaćena. Mi smo za to osigurali 40 

milijuna, pa evo moje pitanje je kada, kada možemo očekivati da, da zapravo studenti a i 

učenici, njih skoro tisuću, krenu dobivati svoja sredstva tj. sredstva koja će im pomoći da 

uspješno i studiraju ali i pohađaju školu. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati zamjenica gradonačelnika gospođa Danijela Dolenec. Izvolite.  

 

DANIJELA DOLENEC:  

- Hvala vam zastupniče na ovom pitanju.  

Slažem se s vama da je od interesa javnosti izvijestiti oko toga kako ove godine 

stojimo s dakle procesom dodjele stipendija. Sjećate se da je prošle godine s obzirom da smo 

radili dosta izmjena u sustavu da je onda sve donekle i kasnilo u smislu da smo kasno raspisali 

natječaj pa onda nažalost i sam proces izbora i dodjele se protegnuo negdje ako se ne varam 

čak do svibnja.  

Tada smo obećali da ćemo to ubrzati za ovu godinu i jesmo. Natječaj za dodjelu 

stipendija za učenike i studente prve godine objavili smo 30. rujna, a natječaj za dodjelu 

stipendija za studente 17. listopada. Ono što se dogodilo je da imamo skoro 50% više prijava 

nego prošle godine. Ja mislim da je to sjajno, to govori o tome da  i sustav koji smo 

unaprijedili ima, dakle smislen je, dakle i promjene koje smo uveli vezano uz deficitarna 

zanimanja, podršku, dakle studentima nižeg socioekonomskog statusa itd. ali i kao uprava 

smo se stvarno potrudili da se zapravo informacije o tim stipendijama prošire. Tako da ćemo 

mi ukupno i s planiranim sredstvima koja su povećana dodijeliti oko 40% više stipendija u 

odnosu na prošlu školsku godinu.  

E sad, za svaki od natječaja proces je u tijeku tako da sad samo da odgovorim 

preciznije na ove informacije. U principu je ovako, mi očekujemo da ćemo do ožujka i travnja 

ove godine zapravo već imati i svečane dodjele što znači da ova administrativna procedura 

vjerujem i očekujem da će biti kroz veljaču završena.  

Evo u kratko nadam se da sam uspjela. Je. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Želi li gospodin Živković dodatno objašnjenje? Ne želi.  

 


